
 
Be part of Hong Kong’s flagship b2b expo for sustainable development 

The 6th edition of ReThink HK will return from 11 – 12 September 2025 at HKCEC in 
downtown Hong Kong to build on the wave of sustainable transformation that  
is accelerating in line with the next phase of mandatory ESG reporting by listed 
companies from 1st January 2025. 

This is an exciting time as business operations become more sustainable to achieve 
net-zero strategies through the adoption of cleaner and greener solutions.  

The expo at ReThink HK is an unrivalled showcase of solutions for the 10,000+ 
attendees who include C-suite business leaders, sustainability practitioners, 
researchers and change makers, who are looking to build collaborations to resource 
their strategies for a sustainable future. 

成为香港首屈一指的可持续发展商贸博览的一份子 

第六届 ReThink HK 将于 2025 年 9 月 11 至 12 日在香港会议展览中心展览厅一举行配合 2025 年

1 月 1 日起上市公司强制性 ESG 报告的下一阶段要求，推动可持续转型的浪潮。 

这是一个令人期待的时刻，企业通过采用更环保的解决方案，使营运更具可持续性，以实现净零排

放策略。 

ReThink HK 博览为超过 10,000 名与会者提供了独特的解决方案展示平台，与会者包括企业高层

领导、可持续发展从业者、研究人员和变革推动者，他们都希望建立合作关系，为可持续发展未来

提供资源和策略。 
 

  



 
Your Gateway to Business Growth in HK and Asia 在香港和亚洲实现业务增长的门户 

  
Gain Leads 获取潜在客户 Build Network 建立人脉 

Get quality leads and take advantage 
of unparallelled opportunities 

获取优质潜在客户， 

并利用无与伦比的机会 

Grow your business network across a 
wide audience of regional suppliers 

and distributors 

扩大您的业务网络， 

覆盖广泛的区域供应商和分销商 

  
Showcase Your Products 

展示您的产品 Extended Exposure 扩大曝光率 

Stand out to accelerate growth in a 
competitive market  

在竞争激烈的市场中脱颖而出，加速增长 

Boost your brand visibility to buyers 
& specifiers in the region  

提升您在该地区的买家和规格制定者的 

品牌知名度 
 
 



 

ReThink HK 2024 Delegate Demographics & Insight 2024 与会者统计与洞察 

Delegate’s Business Sector 代表业务领域

 

• 41% of delegates were the Sustainability Lead or sit at Board Level for their 
organisation 

• 48% of delegates attended ReThink HK to source new products / services / solutions  
• 65% of the delegates have only attended ReThink HK in the past 12 months 

• 41%的代表是其组织的可持续发展负责人或董事会成员 

• 48%的代表参加 ReThink HK 是为了寻找新的产品/服务/解决方案 

• 65%的代表仅在过去 12 个月参加过 ReThink HK 

Our Ecosystem and Your Stakeholders 我们的伙伴和参与者 

 



 
The Vision For ReThink HK 2025 

 ReThink HK 2025 的愿景 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Multi-stream conference and workshop series 多流会议和研讨会系列 

• Net Zero Innovation Theatre (Keynote) 净零排放创新演讲厅(主演讲厅) 

• BEC Climate Transformation Theatre BEC 气候转型演讲厅 

• Buildings & Facilities Theatre 建筑与设施演讲厅 

• Circularity & Waste Theatre 循环与废物演讲厅 

• Liveable Cities & Transportation Theatre 宜居城市与交通演讲厅 

• People & Purpose Theatre 人类与目的演讲厅 

• ConTech / PropTech Stage 建筑技术/物业技术讲台 

• Supply Chains & Logistics Stage 供应链与物流讲台 

• Innovation Pitching Stage 创新创投讲台 

• ReThink Roundtables 圆桌会议 
 

 

 

 

 

 

 

出席者 解決方案 会议 演讲者 
9 

演讲厅 

300+ 150+ 500+ 10,000+
99990                                               



 

About ReThink HK 关于 ReThink HK 

ReThink HK is a unique annual event that helps organisations align sustainable 
business practices at every stage of their value chain, showcases innovation and 
solutions to accelerate sustainable transformation. ReThink HK unites the ecosystem 
so all stakeholders and communities can contribute to and look forward to a climate-
smart and equitable city, for everyone. 

ReThink HK 是一场为协助不同机构在价值链中实践可持续发展，以及展示崭新可持续转型技术和

企业方案而成立的年度商贸博览。 ReThink HK 将生态圈的持份者与社区凝聚一起，为创造一个拥

有气候智慧和秉持公平价值的城市一起迈步向前。 

Impressive growth over the years 多年来的显著增长 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
All delegate fees contribute to funding local impact projects with Hong Kong 

charities.  活动所有入场收益将拨捐香港慈善机构以支持本地项目。 
 
For more event information, please visit ReThink HK’s website: https://rethink-

event.com/.  更多活动资讯，请浏览 ReThink HK 网站：https://rethink-event.com/.  

https://rethink-event.com/
https://rethink-event.com/
https://rethink-event.com/


 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

Contact Us 联络我們 

For enquiries, please contact: 如有查询，请联络： 
  
Ms Jessica Chan  Head of Marketing & 

Partnerships  

伙伴关系及市场推广主管 

jessica.c@rethink-event.com  

Ms Sandra Fang Senior Conference & 
Marketing Executive  

高级会议及市场推广专员 

sandra.f@rethink-event.com 

 

 


